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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 

Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2024-05-28 

Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, klockan 08.30-14.52. Avbrott för lunch 
klockan 12.17-13.05. 

 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (V) 
 Robin Fransson (V) 
 Pia Sjöberg (S) 
   
Tjänstgörande ersättare Jan Lövgren (S) 
  
   
Övriga deltagare Jan Ask, tillförordnad kommunchef 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 Henrik Johansson, HR-chef, § 54 
 Johan Svensson, beredskapssamordnare, §§ 55, 57 
 Anette Edvardsson, IT-chef, §§ 56–57 
 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef §§ 60–77 
 Elin Bergarp, teknisk chef, §§ 78–82, 84, 87–88 
 Henrik Sjöström, kultur- och fritidschef, §§ 80, 83 
 Johan Viklund, GVA-chef, §§ 81–82 
 Sara Grundström, kanslichef, § 86 
 Sonja Lundquist, fastighetschef, § 87 
 Robert Mellgren, lokalutredare, § 87 
  
  
 
Utses att justera Pia Sjöberg (S) §§ 51–76, 78–88 Robin Fransson (V) § 77 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt den 
 
 
Sekreterare  Digital signatur Paragrafer 51–88 
  Melker Holmberg 
 
Ordförande  Digital signatur 
  Kjell Öjeryd (V) §§ 51–76, 78–88 Pia Sjöberg (S) §77 
  
 
Justerande  Digital signatur 
 Pia Sjöberg (S) §§ 51–76, 78–88 Robin Fransson (V) § 77 
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 
Sammanträdesdatum 2024-05-28 Paragraf 51–88 
 
Datum för anslagets uppsättande 2024-05-31 Anslaget tas ner efter 2024-06-22 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  
 Melker Holmberg 
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Au § 51 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Allmänna utskottets beslut 
Ärende 36–38 utgår och blir i stället ett gemensamt ärende med diarienummer 
2022/63, Ekonomi i balans. Ärende 41 med dnr 2024/206 byter namn till 
Policy för inköp och upphandling. 
Extra ärende: Investeringsprojekt - Etablering interna fordonsladdare, dnr 
2021/579. 
 
Ärendelistan fastställs därefter enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande   
2 Upprop   
3 Val av justerare   
4 Fastställelse av ärendelistan   
5 Meddelanden   
6 Information ordförande och kommunchef   
7 Personalärenden 2024  2024/79 
8 Plan för beredskapsarbete Sorsele kommun 2024 2024/76 
9 Bredbandsinformation 2024  2024/78 
10 Riktlinjer för informationssäkerhet   2024/321 
11 Remissvar delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland 
 SOU 2023:46   2024/111 
12 Aktieägartillskott till Inlandsbanan   2024/304 
13 Remiss - Förslag till naturreservat Mellanträskknösen 2024/41 
14 Remiss - Förslag till naturreservat Stora Osaberget 2024/42 
15 Remiss - Förslag till naturreservat för Siejjure  2024/43 
16 Remiss - Förslag till naturreservat Stora Kåtaträsket 2024/44 
17 Remiss - Förslag till naturreservat Vatjoberget  2024/45 
18 Remiss - Förslag till naturreservat Skorvliden  2024/46 
19 Remiss - Förslag till naturreservat Vatjomyran  2024/47 
20 Remiss - Förslag till naturreservat Vitknösen  2024/48 
21 Remiss - Förslag till naturreservat Norr-Sergberget 2024/49 
22 Remiss - Förslag till naturreservat Njuöniesvárries 2024/50 
23 Remiss - Förslag till naturreservat Gájbienåjvvie 2024/51 
24 Remiss - Förslag till naturreservat Herrgårdsknulen 2024/52 
25 Remiss - Förslag till naturreservat Groddnaliden- 
 Stabburträsk  2024/208 
26 Remiss - Förslag till naturreservat Kalvhobben  2024/210 
27 Remiss - Förslag till naturreservat Skravelberget 2024/212 
28 Remiss - Förslag till naturreservat Skravelliden 2024/214 
29 Remiss - Förslag till naturreservat Harrberget  2024/215 
30 Försäljning av del av fastigheten Norrsele 1:53  2018/20 
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31 Öka sorteringsgraden av avfall inom kommunala  
 verksamheter   2023/519 
32 Ökad tillgänglighet för att nyttja kommunens  
 tre återvinningscentraler  2023/521 
33 Guvertfjällsleden   2024/318 
34 VA-årsredovisning 2023   2024/300 
35 Information om projektet Ökad trafiksäkerhet för 
 oskyddade trafikanter   2023/276 
36 Lokalförsörjningsplan 2024-2034   2024/204 
37 Sammandrag och status och analys av lokaler i lokalbanken 2021/449 
38 Information fastighetsfrågor   
39 Utredning av cykelbana, pumptrack och skatepark  2023/518 
40 Samlingslokal Blattnicksele  2024/320 
41 Rutiner för inköp och upphandling Policy för inköp 
 och upphandling  2024/206 
42 Flaggpolicy för Sorsele kommun  2024/326 
43 Ekonomi i balans  2022/63 
44 Investeringsprojekt – Etablering interna fordonsladdare 2021/579 
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Au § 52  
 
Meddelanden 

Allmänna utskottets beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
 
- Samhällsbyggnadsnämnden – Meddelande om beviljat bygglov. 

Tidsbegränsat bygglov för tälthall på fastigheten Syrenen 5 (Dnr 2024/239-
260). 
 

- Samhällsbyggnadsnämnden – Bygglov för ombyggnation av idrottshall, 
Läraren 6, samhällsbyggnadsnämnden 2024-04-15 § 28, dnr 2024.83-2330 
(Dnr 2024/149-230). 

 
- Utvecklingsverksamheten – Beviljar bidragsansökan Ammarnäs berättare 

och kulturguider med 24 375 kronor för Berättardagarna i Ammarnäs 7–10 
mars 2024 (Dnr 2024/165-805). 

 
- Tekniska verksamheten – Protokoll VSG 13 maj 2024 (Dnr 2024/311-021). 

 
- Tekniska verksamheten – SAM, årlig uppföljning på verksamhetsnivå, VSG 

2024-05-13 (Dnr 2024/311-021). 
 

- Utvecklingsverksamheten – Protokoll VSG 13 maj 2024 (Dnr 2024/112-
021). 

 
- Bergsstaten – Förlängning av giltighetstiden för undersökningstillståndet 

Svergoträsk nr 3 i Sorsele kommun i Västerbottens län (Dnr 2020/445-436). 
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Au § 53  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
- Mötesplats Lycksele pågår onsdag-torsdag denna vecka, 29–30 maj, vilket 

är en viktig träff där kommunen kommer delta. 
 
- Fredag den 24 maj var det en träff i Gargnäs med Gargnäs Intresseförening 

om samlingslokal. I den frågan behöver diskussionen fortsätta. 
 
- Barn från Blåhakens förskola har kommit in med en skrivelse, dnr 

2024/313, där de skriver att de vill ha tillgång till skogsområde för att skapa 
en skolskog för att kunna vara mer ute i skogen.  

 
- Kommunstyrelsens ordförande (KSO) sitter med i Beredningen för 

samverkan och regional utveckling. Beredningen ligger direkt under 
regionfullmäktige, där KSO sitter med som representant för Vänsterpartiet. 
Eftersom nuvarande KSO slutar i höst är det inte säkert att posten besätts av 
en representant från inlandet, men KSO har tryckt på att det är viktigt med 
inlandsrepresentation. 

 
Tillförordnad kommunchef informerar bland annat om; 
- När det gäller kommunens ekonomi visar verksamheterna på ett samlat 

underskott om cirka 2,8 miljoner kronor. Skatter, intäkter och bidrag visar 
ett överskott på cirka 3,5 miljoner kronor. Totalt hamnar prognosen på +1,6 
miljoner kronor på helår. Det föranleder åtgärder i verksamheterna. 

 
- Sorsele sjunker i Svenskt Näringsliv ranking – Slutrapport kommer i 

september, men det har kommit en del i redan nu. Utvecklingschef har 
bjudit in till möten för analys och åtgärder. 

 
- Rekrytering av en ny beredskapssamordnare pågår och det arbetet är i 

slutfasen. Det har även påbörjats arbete med rekrytering av 
informationssäkerhetssamordnare. 

 
- Tillförordnad kommunchef jobbar undan det akuta för att få möjlighet att 

kunna arbeta med långsiktiga prioriteringar såsom exempelvis 
internkontrollplan, bostadsförsörjning, ägardirektiv och bolagsstyrning, 
bredband, vindkraft, kundtjänst med mera. 

 
- IT-attacken som Bjurholms kommun har råkat ut för nyligen föranleder 

arbete med IT-säkerheten. Ingen information har kommit från Länsstyrelsen 
angående detta. 
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Au § 54 Dnr 2024/79-029 
 
Personalärenden 2024 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunens nye HR-chef Henrik Johansson informerade. 
 
HR-chef har nu arbetat i tre veckor och ser att det finns en del rutiner att se 
över och att göra dem kända i organisationen också. 
 
Arbetsmiljöutbildningar planeras till hösten, samt utbildning av chefer i bland 
annat lönesystem. 
 
Kommunen har höga sjuktal vilka är högre än målen, men det kan räcka med 
att ett fåtal personer är långtidssjukskrivna. Kommunen har nu en HR-
handläggare som jobbar mycket med just rehabilitering, inklusive att öka 
kunskapen hos chefer om hur man jobbar med rehabilitering.  
 
Att ha ett mål med korttidsfrånvaro vore ett intressant mål, vilket även 
allmänna utskottet anser, det vill säga att det görs en redovisning av hur det ser 
ut på kort- respektive långtidsfrånvaron. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av HR-chef.  
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 55 Dnr 2024/76-016 
 
Plan för beredskapsarbete Sorsele kommun 
Allmänna utskottets beslut 
Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras.  
 
Ärendebeskrivning 
Beredskapssamordnaren presenterar sin sista information för allmänna 
utskottet innan han går vidare till tjänst i annan kommun. 
 
Två dagar innan Rysslands invaderade Ukraina tog Sorsele kommun beslut om 
att bryta ut beredskapssamordnartjänsten från att tillhöra räddningschefens 
uppdrag. Sedan dess har hela Region10 gått samma väg och idag sitter varje 
kommun på heltidstjänster och i vissa fall mer än så. 
 
Vi kommer från en historia där frågan gått från att inte varit på agendan alls till 
att, just nu, vara i en mycket expansiv och föränderligt läge. Diskussioner om 
vägar framåt i samverkan och gemensam utveckling sker nu både lokalt och 
regionalt vilket måste ses som mycket positivt. Vi är alla nya inför dessa 
utmaningar att bygga upp ett kommunalt civilt försvar och allt vad det innebär. 
De senaste två åren har varit mycket lärorika och vi har lyckats åstadkomma 
förhållandevis mycket. Frågan är idag väl förankrad i såväl kommunledning 
som organisationen i stort, det finns en strategisk inriktning på plats och 
analysarbetet har påbörjats. Framtiden handlar därför nu i större utsträckning 
om att fortsätta åtgärda sårbarheter i vår beredskap, stärka våra förmågor att 
hantera kriser och krig. 
 
Detta arbete lämnas nu över till en efterträdare, och organisationen och 
politiken önskas en god fortsättning med ett otroligt intressant område som 
tveklöst kommer ta mer plats i det politiska rummet. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av beredskapssamordnare 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 56 Dnr 2024/78-534 
 
Bredbandsinformation 2024 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Upphandlingen gällande markarbeten och blåsning samt fiberarbeten är klar 
och avtalen är signerade. Nu fortsätter arbetet med entreprenörerna och de 
olika prioriterade sträckorna och ombyggnationerna. 
 
Arbetet med projektuppföljning och prioritering pågår och det har påbörjats 
sammanställning av underlagen till redovisning. Det är av stor vikt att vi jobbar 
för att så många som möjligt väljer att ansluta sig efter utbyggnadssträckorna. 
 
Kommunen har ansökt om förlängning av två PTS-projekt (Post- och 
telestyrelsen) då samförläggning kan ske på delar av dessa sträckor vilket vore 
en fördel för stadsnätet, samt att vi får problem att följa projekttiden då vi 
parallellt hanterar så stor ombyggnation i det befintliga nätet.  
 
Samverkan med Vattenfall fungerar väl och vi hoppas tillsammans kunna 
samförlägga och planera ombyggnationerna tillsammans. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av IT-chef 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 57 Dnr 2024/321-167 
 
Riktlinjer för informationssäkerhet 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
- Anta informationssäkerhetsriktlinjen samt kapitel A för medarbetare 

 
- Uppdra till kommunchef att implementera den nya riktlinjen i 

verksamheterna. 
 

Ärendebeskrivning 
2010 antogs Sorsele kommun IT-säkerhetspolicy samt tillhörande riktlinjer. 
Under 2021 utfördes en granskning av IT-verksamheten och revisionsföretaget 
PWC tog fram en revisionsrapport (dnr 2021/551). Syftet med rapporten var att 
besvara frågorna:  
 
1. Bedrivs ett systematiskt arbete med analys och bedömning av risker inom 
IT-området? 
2. Har kommunstyrelsen i rimlig grad beslutat om styrande dokument för 
området IT? Är dokumenten aktuella? Fokus på IT-säkerhet. 
3. Är process för framtagande av IT-budget ändamålsenlig? 
4. Når verksamheten måluppfyllelse för verksamhet och ekonomi? 
 
Svaret blev att det fanns brister på samtliga punkter. 
 
För att utveckla området gav revisionen följande rekommendationer till 
kommunstyrelsen: 
 
• Initiera översyn av kommunens styrdokument inom området 

informationssäkerhet. Bland annat finns ett behov av att se över ansvar och 
roller inom verksamhetsorganisationen. 

• Säkerställa att arbetet med riskanalyser/riskbedömningar bedrivs på det sätt 
som anges i lagstiftning, nationella vägledningar och kommuninterna 
styrdokument. 

• Prova hur det ska tillskapas rimliga resurser för arbete med 
informationssäkerhet. Ett sätt är att prioritera området. 

 
Efterföljande punkter rörde IT-verksamhetens budget, rutiner och 
verksamhetsmål och besvaras inte i detta utlåtande. 
 
Svar på revisionens granskning gavs i dnr 2021/551, handlings-id 2022/292, 
där åtgärder föreslogs. Efter en granskning av IT-chef och 
beredskapssamordnare föreslogs kommunstyrelsen att ändra de föreslagna 
åtgärderna. 
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2022-11-29, §199 beslutade kommunstyrelsen att: 
 
• Upphäva godkännandet av åtgärderna i tidigare tjänsteutlåtandet ”Svar på 
skrivelse, granskning av IT-verksamhet”. 
• Tilldela kommunledningsgruppen ansvar att ta fram en plan för hur 
informationssäkerhetsarbetet ska uppnå ett tillfredsställande resultat. 
• Ny informationssäkerhetspolicy skall tas fram. 
• Uppföljning av arbete ska ske på kommunstyrelsens sammanträde i januari 

2023. Då ska en tidsplan för det fortsatta arbetet presenteras. 
• Kommunstyrelsen kallas till utbildning av beredskapsordnaren och IT-chef 

till sammanträdet den 11 januari 2023. 
 

Redan den 14 december 2022 beslutade EU om det så kallade NIS2-direktivet. 
Ett så kallat minimidirektiv som kan implementeras i svensk lagstiftning. Den 
5 mars 2024 presenterades denna nya lagstiftning (SOU 2024:18) Nya regler 
om cybersäkerhet. Av lagen framgår att samtliga kommuner omfattas och att 
samtliga aktörer ska bedriva ett systematiskt informationssäkerhetsarbete i 
enlighet med internationella standarder. Det revisionen föreslog 
kommunstyrelsen att förbättra i slutet av 2021 är därmed svensk lag från och 
med 1 januari 2025.  
 
Beredskapssamordnare och IT-chef presenterade en ny 
informationssäkerhetspolicy som kommunfullmäktige antog 2023-09-25 § 112. 
 
Eftersom den beslutade policyn är av övergripande karaktär skall den 
kompletteras av riktlinjer. Dessa riktlinjer är de som föreslås i förslag till 
beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av IT-chef och beredskapssamordnare 
IT-chefens och beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Riktlinjer för informationssäkerhet 
Kapitel A Informationssäkerhet för medarbetare 
 
Förslag till beslut 
IT-chef och beredskapssamordnare – Anta informationssäkerhetsriktlinjen samt 
kapitel A för medarbetare. Uppdra till kommunchef att implementera den nya 
riktlinjen i de egna verksamheterna. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen  
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Au § 58 Dnr 2024/111-106 
 
Remissvar delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland SOU 
2023:46 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun lämnar följande yttrande på remissen: 
 
Sorsele kommun saknar den juridiska kompetens som krävs för att föra en 
diskussion angående rättsläget med anledning av Girjasdomen. Vår uppfattning 
är att juridik ska vägas tillsammans med politisk inriktning avseende hur 
markanvändning ska ske framåt. Politisk inriktning och vilja bör vara 
överordnad juridiska aspekter. 
 
Markanvändningskonflikterna behöver få en politisk lösning 
Girjasdomen handlade om huruvida det är Girjas sameby eller staten som har 
störst rätt att upplåta småviltsjakten på statens mark ovan odlingsgränsen inom 
Girjas sameby. Domstolen kom med hjälp av ett antal nutida och historiska 
rättsakter som rör samiska rättigheter till slutsatsen att Girjas sameby har större 
rätt än staten att upplåta jakten. Mot bakgrund av Girjasdomen fick sedan 
Renmarkskommittén uppdraget att bedöma rättsläget kring rätten att upplåta 
jakt och fiske även inom övriga samebyars områden. Domstolen behövde inte 
ta hänsyn till konsekvenserna av domen med avseende på konfliktnivåer, 
attraktivitet, ekonomi och andra faktorer som påverkar människorna och 
utvecklingen på en plats. Sorsele kommun anser därför att den enskilda domen 
med sina specifika omständigheter och avgränsningar inte bör ligga till grund 
för framtida utformning av lagstiftningen kring upplåtelse av jakt och 
fiskerättigheter. 
 
Sorsele kommun anser att kommittén i det fortsatta arbetet bör arbeta fram 
politiska lösningar som tar ett helhetsgrepp på markanvändningen i 
renbetesland. Kommittén bör också ta fram konsekvensanalyser av sina förslag 
som visar på vilket sätt förslagen påverkar platsernas utveckling och hur olika 
grupper av människor berörs. Det kan som exempel handla om social, kulturell 
och ekonomisk påverkan. Det kan också avse företagare inom skogsnäring och 
besöksnäring eller privatpersoner som jagar och fiskar, oavsett om personerna 
är renägande samer och därmed medlemmar i samebyn, samer som inte äger 
renar, om de tillhör majoritetsbefolkningen eller annan grupp. 
 
Staten bör även fortsättningsvis ha uppdraget att upplåta jakt- och fiske i 
på statens mark ovan odlingsgränsen 
Sorsele kommun ställer sig bakom kommitténs förslag om att, tills att en ny 
lagstiftning är på plats, låta länsstyrelserna fortsatt hantera upplåtelsen av jakt 
och fiske inom de berörda områdena. Sorsele kommun ställer sig inte bakom 
de skisser som kommittén tagit fram till en framtida lagstiftning och som 
återges i delbetänkandets bilaga 3, där kommittén skissar på ett regelverk där 
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upplåtandet av jakt och fiske övergår till samebyarna generellt.  Skälen till 
detta är flera. 
 
Länsstyrelsen är en neutral part och kan säkerställa ett hållbart nyttjande av 
fiskstammar och vilt. Länsstyrelsen har personal med stort kunnande inom 
viltförvaltning och staten är väl lämpad att göra relevanta avvägningar mellan 
olika intressen, och samtidigt säkerställa att rennäringen inte i onödan störs av 
jakt och fiske. 
 
Sorsele kommun är emot att flytta ansvaret att förvalta en viktig naturresurs 
från länsstyrelsen som är en aktör som står under demokratisk kontroll, till 
samebyarna som utgörs av affärsdrivande ekonomiska föreningar där endast 
renägare har inflytande och beslutsrätt. Av Sveriges runt 30 000 samer är 
endast ca 4000 renägande och ett fåtal personer äger en stor del av renarna.  
 
Modeller som bygger på lokal förankring är intressanta och behöver 
belysas ytterligare 
Kommittén föreslår att länsstyrelserna ska kunna överlåta upplåtandet av jakt- 
och fiskerättigheter på föreningar med stark lokal förankring. Lokala jakt- och 
fiskeintressenter, samebyar och det lokala näringslivet tillsammans hittar 
system för upplåtelsen av jakt och fiske som upplevs rättvisa. I Sorsele finns en 
modell som kallas Ammarnäsmodellen, vilken har varit verksam sedan 2009 
och fungerar alltjämt. Ammarnäsmodellen bygger på ett samarbete mellan 
Länsstyrelsen, berörda samebyar och Sorsele kommun. Vi redogör gärna för 
hur vi uppfattar att modellen fungerar. En annan modell finns i Arjeplog. 
Sorsele kommun ser positivt på förslaget men anser samtidigt att en sådan 
lösning behöver belysas ytterligare innan en lagstiftning kan komma på plats.  
 
Utredningen behöver mer tid och behöver ta ett helhetsgrepp kring 
uppdateringen av rennäringslagen 
Sorsele kommun anser att hela utredningen av rennäringslagstiftningen måste 
beaktas för att få bästa möjliga förutsättningar att åstadkomma en långsiktigt 
hållbar lösning när det gäller rätt till upplåtelse av småvilt på statens mark 
ovanför odlingsgränsen. Sorsele kommun anser att utredningen om en ny 
renskötsellag behöver mer tid för att landa i färdiga förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är en av de kommuner som getts möjlighet att lämna 
remissvar på Renmarkskommitténs delbetänkande Jakt och fiske i renbetesland 
SOU 2023:46. Utredningen handlar om hur jakt och fiske ska nyttjas och 
upplåtas i renbetesland. Stark koppling finns till den så kallade Girjasdomen. 
 
Remissyttrande ska lämnas senast 10 juni 2024. 
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Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 
Tillförordnad kommunchefs förslag på svar på remiss 
E-postmeddelande - Remiss av delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland 
SOU 2023:46 
Bildspel Renmarksutredningen 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef lämnar i sitt yttrande förslag till svar på remissen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar att lämna yttrande enligt 
förslaget. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet 
Hemsida 
Politiker 
Kommunledningsgruppen 
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Au § 59 Dnr 2024/304-106 
 
Aktieägartillskott till Inlandsbanan AB 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta att bevilja begäran om aktieägartillskott 
till Inlandsbanan AB. Totalt begärt belopp från Sorsele är 1 288 000 kronor. 
 
Sorsele kommun har inga avvikande synpunkter när det gäller fondemission. 
 
Ärendebeskrivning 
Inlandsbanan AB:s styrelse begär ett ovillkorat aktieägartillskott på 30 miljoner 
kronor av ägarkommunerna. Med ett ovillkorat aktieägartillskott menas att det 
lämnas kapital utan att sätta upp något villkor gentemot övriga aktieägare om 
att få pengarna tillbaka. Därför ses det som ett definitivt och bestående tillskott 
till aktiebolaget. Sorsele kommuns del är 1 288 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande  
E-postmeddelande – Fondemission 
Ekonomichefs tjänsteutlåtande 2022-04-26 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef – Bevilja begäran om aktieägartillskott till 
Inlandsbanan AB med beloppet 1 288 000 kronor. 
 
Ordförande – Sorsele kommun har inga avvikande synpunkter när det gäller 
fondemission. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 60 Dnr 2024/41-265 
 
Remiss – Förslag till naturreservat Mellanträskknösen  
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Mellanträskknösen. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Det finns en skoterled inom tänkt naturreservat som inte är utmärkt i 

kartan. 
• Intresse från vindkraftsexploatör finns i närområdet, området ligger utanför 

kommunens vindkraftsplan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Mellanträskknösen och skickat ut det till 
Sorsele kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen 
har fått anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 61 Dnr 2024/42-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Stora Osaberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Stora 
Osaberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa.  
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Intresse från vindkraftsexploatör finns i närområdet, området ligger utanför 

kommunens vindkraftsplan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Stora Osaberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 62 Dnr 2024/43-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat för Siejjure 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Siejjure. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde restaurera Sejaurkojan och 

tillskapa en vandringsled från den in i reservatsområdet. 
• Kommunen anser att rastplatsen borde utvecklas. Eventuell 

laddinfrastruktur? Vindskydd? 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Siejjure och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 63 Dnr 2024/44-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Stora Kåtaträsket 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Stora 
Kåtaträsket. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa.  
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 23 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Stora Kåtaträsket och skickat ut det till 
Sorsele kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen 
har fått anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 24 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 64 Dnr 2024/45-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Vatjoberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Vatjoberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras?   
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Vatjoberget och skickat ut det till Sorsele  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 25 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 26 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 65 Dnr 2024/46-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Skorvliden 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Skorvliden. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde rusta upp Stortjärnkojan eftersom 

den kan vara en central utgångspunkt för de reservat som ligger i 
närområdet. 

• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 
Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 27 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Skorvliden och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 28 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 66 Dnr 2024/47-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Vatjomyran 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Vatjomyran. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• En äldre naturstig löper genom det tänkta naturreservatet. Kommunen anser 

att den borde underhållas för att tillgängliggöra området. Samt att spänger 
och vindskydd/fikaplats borde anläggas. 

• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 
Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 29 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Vatjomyran och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 30 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 67 Dnr 2024/48-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Vitknösen 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Vitknösen. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde rusta upp Stortjärnkojan eftersom 

den kan vara en central utgångspunkt för de reservat som ligger i 
närområdet. 

• Intresse från vindkraftsexploatör finns i närområdet, området ligger utanför 
kommunens vindkraftsplan. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 31 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Vitknösen och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 32 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 68 Dnr 2024/49-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Norr-Sergberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Norr-
Sergberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 33 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Norr-Sergberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
E-postmeddelande från Länsstyrelsen om felskrivning i förslag till beslut och 
skötselplan 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 34 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 69 Dnr 2024/50-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Njuöniesvárrie 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Njuöniesvárrie. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 35 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Njuöniesvárrie och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 36 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 70 Dnr 2024/51-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Gájbienåjvvie  
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Gájbienåjvvie. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder.  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 37 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Gájbienåjvvie och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan  
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 38 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 71 Dnr 2024/52-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Herrgårdsknulen  
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Herrgårdsknulen. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Käringträskbäcken rinner genom tänkt naturreservat och berör Juktåns 

mellersta fiske. Möjlighet till åtgärder för att förbättra fisket måste finnas, 
till exempel lekplatser.  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 39 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde rusta upp Stortjärnkojan eftersom 
den kan vara en central utgångspunkt för de reservat som ligger i 
närområdet. 

• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 
Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 

 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Herrgårdsknulen och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan  
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 40 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 72 Dnr 2024/208-265 
 
Remiss- Förslag till naturreservat Groddnaliden-Stabburträsk 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Groddnaliden-Stabburträsk. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Groddnaliden-Stabburträsk och skickat ut det  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 41 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

till Sorsele kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen 
har fått anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 42 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 73 Dnr 2024/210-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Kalvhobben 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Kalvhobben. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Tänkt naturreservat ligger beläget i närheten av en eventuell 

vindkraftsetablering i Jiltjaur. 
 
 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

: b
4a

73
89

e-
e1

c0
-4

00
d-

92
9e

-9
f7

02
8b

e3
b6

2



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 43 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Kalvhobben och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 44 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 74 Dnr 2024/212-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Skravelberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Skravelberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att fikaplatser borde anläggas på Brånabergets topp och 

vid hällmarkerna på Skravelbergets sydsluttning. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 45 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

• Bildandet av naturreservatet ska inte påverka biltestverksamheten i 
området. 

 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Skravelberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 46 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 75 Dnr 2024/214-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Skravelliden 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Skravelliden. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 47 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Skravelliden och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 48 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 76 Dnr 2024/215-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Harrberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Harrberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 

vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 

• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 

• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 

• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 

• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 

• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 

Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 

• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 

kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 

Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen vill att kartan kompletteras med symbolen för utkiksplats. 
• Kommunen anser att en vandringsled upp till Olsberget ska upprättas och 

spångas om så är behövligt. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 49 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

• Kommunen anser att vindskyddet på Olsberget som idag sköts av 
Stensunds byalag borde skötas av Länsstyrelsen för att säkra drift och 
underhåll långsiktigt. Länsstyrelsen kan lösa skötseln via skötselavtal med 
föreningar.  

 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Harrberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 50 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 77 Dnr 2018/20-253 
 
Försäljning del av fastigheten Norrsele 1:53 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 1 december 2024. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (V) i handläggningen av detta ärende 
och lämnar sammanträdet. Pia Sjöberg (S) övertar ordförandeskapet. Ingen 
ersättare inträder. Robin Fransson (V) utses att justera detta ärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har i beslut 2018-02-13 § 21, dnr 2018/20–253, beslutat att 
sälja del av Norrsele 1:53 utifrån vissa förutsättningar. 
 
En del förutsättningar ändrades vilket ledde till ett nytt beslut av 
kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 där kommunstyrelsen vidhåller redan taget 
försäljningsbeslut samt att godkänna köparens ändrade verksamhetsinriktning. 
Ett av villkoren var att försäljningen ska ha skett innan 1 juni 2024. 
 
Sökande påbörjade ändring av detaljplan redan 2018, ett förslag på detaljplan 
togs fram via en konsult, men därefter ändrades inriktningen samt att konsulten 
gick i pension och avsa sig ärendet. Sökande tog kontakt med 
samhällsbyggnadsverksamheten hösten 2023 och frågade om vi kunde ta över 
arbetet med framtagandet av detaljplanen. Samhällsbyggnadsverksamheten 
accepterade förfrågan om att bistå med framtagandet av detaljplanen. 
Detta är den första detaljplanen som samhällsbyggnadsverksamheten har tagit 
på sig att ändra i egen regi utan konsultstöd. 
 
Samhällsbyggnadsverksamheten har inte genomfört detta på ett bra sätt. Vi 
insåg inte vidden av arbetet med att ta fram en ny detaljplan vilket gör att det är 
samhällsbyggnadsverksamhetens fel att markköpet inte hinns klart innan den 1 
juni 2024. Samhällsbyggnadsverksamheten målsättning är att detaljplanen ska 
antas i kommunfullmäktige den 23 september 2024. 
 
Sökandes är fortsatt intresserad av att genomföra köpet. De planer som 
redovisades 2022-04-12 kvarstår. Sökande har utöver detta delvis påbörjat 
verksamheten med att tillskapa ett boende för tillfällig vistelse genom att köpa 
fastigheten intill (Björnen 26). 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
E-postmeddelande från samhällsbyggnadschef 
Kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 51 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Tjänsteutlåtande från teknisk chef 2022-03-17 
Samhällsbyggnadsverksamhetens yttrande 2021-06-16 
Ingress från teknisk chef till tekniskt utskott 2018 
Kommunstyrelsen 2018-02-13 § 21 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef – Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 1 
december 2024.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 52 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 78 Dnr 2023/519-456 
 
Öka sorteringsgraden av avfall inom kommunala verksamheter 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
• Uppdraget omhändertas som mål inom området ”Hållbarhet och trygghet” 

inom tekniska verksamheten. I verksamhetsplanen presenteras detta som 
mål Adekvat avfallshantering för kommunens verksamheter med målvärdet 
system på plats för mat- och restavfall samt förpackningsmaterial för 
kommunens verksamheter. 

• Utvärdering av huruvida system är på plats 2024-12-31 sker genom 
ordinarie årsredovisning/verksamhetsberättelse. 

 
Ärendebeskrivning 
Uppdrag har getts till teknisk chef om att se över möjligheter och former för 
fortsatt samverkan med övriga kommunala verksamheter i syfte att öka 
sorteringsgrad av materialet. Detta uppdrag härrör från tidigare motion 
Tillgängligare återvinningsanläggningar, dnr 2022/386-456, inlämnad av Jan 
Axelsson (C) där det bland annat föreslogs att kommunen inleder samarbete 
med Piraten och övriga lämpliga kommunala verksamheter för att öka 
bemanning och sorteringsgrad av material. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Kommunfullmäktige 2023-11-06 § 123 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2024-05-28 53 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 79 Dnr 2023/521-456 
 
Ökad tillgänglighet för att nyttja kommunens tre 
återvinningscentraler 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
• Uppdraget omhändertas som mål inom området ”Tillsammans” inom 

tekniska verksamheten. I verksamhetsplanen presenteras detta som mål 2 
dialoger med invånare om ökad tillgänglighet ÅVC med målvärdet 1 i 
Ammarnäs och 1 i Gargnäs.  

• Utvärdering av huruvida tillgänglighet utvecklats och förbättrats sker 
genom ordinarie årsredovisning/verksamhetsberättelse 2024. 

 
Ärendebeskrivning 
Uppdrag har getts till teknisk chef om att se över möjligheter till ökad 
tillgänglighet för kommunens invånare och de företag som vill nyttja 
kommunens tre återvinningscentraler (Sorsele, Gargnäs och Ammarnäs). 
 
Detta uppdrag härrör från tidigare motion (dnr 2022/386) inlämnat av Jan 
Axelsson, Centerpartiet där han bland annat föreslog: 
- att hålla Svartlidens ÅVC öppen alla vardagar för ökad kommunal service 

till medborgarna. 
- att införa så kallat ”taggsystem” till de som har behov av att lämna 

material på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet 
- att så kallade ”taggsystem” införs på kommunens övriga 

återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Kommunfullmäktige 2023-11-06 § 123 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 80 Dnr 2024/318-535 
 
Guvertfjällsleden 
Allmänna utskottets beslut 
- Teknisk chef samt kultur- och fritidschef ges i uppdrag att utreda 

förutsättningar att återuppta tidigare ärende om att anlägga skoterled 
Guvertfjällsleden i samverkan med näringslivets och civilsamhällets aktörer 
som engagerade i förverkligande av projektet. 

 
- Huvudmannaskapets innebörd måste med i förslag till beslut. 

Renflyttningsleder måste belysas. Det ska klarläggas om det ska tillhöra 
stomnätet efter färdigställandet. Hösten 2024 ska det finnas ett färdigt 
förslag till beslut. 

 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef samt kultur- och fritidschef kontaktades under tidig höst 2023 av 
en gruppering bestående av besöksnäringsföretag, Sorsele skoterklubb, 
Destination Ammarnäs samt privatperson engagerad i ärendet, nedan kallad 
gruppering. 
 
Ärendet hanterades 2017 av kommunfullmäktige där beslut togs 2017-04-24 § 
25 att inte gå vidare med föreslagen motion, dnr 2016/43-106. Beslutet 
motiverades med att Sorsele kommun inte var beredd att stå som huvudman för 
leden samt att projektet inte var kostnadsneutralt.  
 
Under tidigare utredning (2017) såg Länsstyrelsen positivt på projektet under 
förutsättning att Sorsele kommun tog på sig huvudmannaskapet. Länsstyrelsen 
var vid den tiden beredda att medfinansiera ledstolpar i projektet. Rans sameby 
var involverade i projektet och positivt inställda under förutsättning att leden 
primärt skulle hanteras som renflyttningsled och i andra hand som skoterled. 
Samebyn påvisade även behovet av viss omdragning av leden för att det skulle 
fungera på tillfredsställande sätt för renskötsel i området. Bland näringsliv, 
skoterföreningar och friluftsintresserade medborgare i kommunen sågs 
projektet som värdeskapande. 
 
Utifrån engagemanget som visade sig kvarstå även idag i grupperingen, såg 
teknisk chef och kultur- och fritidschef det motiverat att se över möjligheterna 
till ny bedömning i frågan. Utifrån detta har sittningar hållit med Länsstyrelsen 
för att reda på vad som krävs av Sorsele kommun vid ett huvudmannaskap av 
leden, samt tillsammans med grupperingen tydliggöra viljeinriktning i ansvars- 
och kostnadsfördelning. Återkoppling från Länsstyrelsen visar att ett 
huvudmannaskap inte ställer andra krav än vad som görs på kommunens 
nuvarande leder. I samtal med grupperingen blir det tydligt att de tidigare 
kostnadsuppskattningarna inte tagit hänsyn till civilsamhällets ambition och 
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delaktighet i finansiering och genomförande. Grupperingen har återigen varit i 
kontakt med Ran sameby om att återaktualisera frågan om skoterled. 
 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef och kultur- och fritidschef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Bilaga 1 Skoterled Sorsele 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Teknisk chef samt kultur- och fritidschef ges i uppdrag att 
utreda förutsättningar att återuppta tidigare ärende om att anlägga skoterled 
Guvertfjällsleden i samverkan med näringslivets och civilsamhällets aktörer 
som engagerade i förverkligande av projektet. 
 
Ordförande – Huvudmannaskapets innebörd måste med i förslag till beslut. 
Renflyttningsleder måste belysas. Oklarhet finns om detta ska tillhöra 
stomnätet efter färdigställandet. Hösten 2024 ska det finnas ett färdigt förslag 
till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Kultur- och fritidschef 
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Au § 81 Dnr 2024/300-042 
 
VA-årsredovisning 2023 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att godkänna redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med ekonomienheten upprättat 
bokslut för VA-verksamheten 2023. 
 
Bokslutet visar kortfattat och i sammandrag 2023 års verksamheter samt dess 
resultat. Bokslutet visar även hur väl verksamheten lyckats nå uppställda mål. 
Driftsredovisningen visar ett underskott om 425 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av teknisk chef och GVA-chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Förslag VA-årsredovisning 2023 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Godkänn redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 82 Dnr 2023/276-510 
 
Information om projektet Ökad trafiksäkerhet för oskyddade 
trafikanter 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har i ansökan daterad 2023-09-29 hos Trafikverket ansökt om 
statlig medfinansiering för åren 2024 avseende åtgärden, vilken har ett 
kostnadsunderlag som uppgår till 111 310 kronor. 
 
Kommunen ser behov av att öka tillgänglighet och trygghet genom att ta bort 
kantstenar och etablera avfasade kantstenar vid fem av de sex gång- och 
cykelvägarna som utpekats i de lokala trafikföreskrifterna. Detta för att öka 
tillgänglighet för allmän gång- och cykeltrafik i enlighet med översiktsplanen. 
 
Därutöver upplever kommunen att det finns behov av avsmalnande åtgärd vid 
en av de utpekade gång- och cykelvägarna då vägen idag felaktigt används av 
bilar/traktorer med flera. 
 
Kommunen ser även behov av hastighetssänkande åtgärd på plats där gång- 
och cykelväg korsar bilväg (Skolgatan). 
 
Slutligen finns ett behov av vägspärrar på gång- och cykelbana två platser. 
Åtgärden består kortfattat av att ta bort kantstenar vid anslutning till åtta olika 
gator, montera skyltar samt en avsmalnande åtgärd på en plats. Trafikverket 
bedömer att genomförande av åtgärden på det sätt som anges i ansökan 
kommer att bidra till de transportpolitiska målen då trafiksäkerheten för 
oskyddade bedöms öka. 
 
Under dagens sammanträde informerade GVA-chef och teknisk chef om hur 
projektet fortlöper. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av GVA-chef och teknisk chef 
E-postmeddelande till beredningsgruppen 
Beslut från Trafikverket (steg 1–2) 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 83 Dnr 2023/518-820 
 
Utredning av cykelbana 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. Ingen ytterligare information efterfrågas. 
 
Ärendebeskrivning 
På sammanträde med allmänna utskottet 2024-04-16 gavs den senaste 
återkopplingen om hur utredningen fortskrider. Beslut togs då bland annat om 
att nästa uppföljning blir på allmänna utskottets sammanträde idag den 28 maj. 
 
I arbetet har man velat få med en förening för att exempelvis få en bättre 
förankring i samhället. Sedan sist har Sorsele Ungdoms- och idrottsförening, 
SUIF, gått in som huvudman i ansökan.  
 
Utifrån en banskiss som visades på sammanträdet är det inskickat en ansökan 
om marklov, vilken det inväntas beslut om. Det ska tas reda på vilken typ av 
material som ska användas plus beräknad prisuppgift på materialet. När 
prisuppgift finns kommer SUIF att ansöka om bidrag från RF-SISU, där 
möjlighet finns till finansiering med minst 50 %, möjligen 75 %. För resterande 
belopp som inte täcks av bidrag är planen att det ska komma in via sponsring 
av lokala företag. Ambitionen är att med bidrag kommer det inte att kosta 
något för kommunen. Förutom banskiss visades projektbeskrivning samt bilder 
från andra liknande cykelbanor. Förhoppningen är att det ska bli klart i år under 
perioden sommar-höst. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av kultur- och fritidschef 
Allmänna utskottet 2024-04-16 § 45 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. Ingen ytterligare information efterfrågas. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kultur- och fritidschef 
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Au § 84 Dnr 2024/320-292 
 
Samlingslokal Blattnicksele 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendet återremitteras i sin helhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Bland medborgare i byn Blattnicksele är uppfattningen att Blattnicksele skola 
är utsedd till byns samlingslokal. I de flesta sammanhang menas både matsal 
och idrottshallen. I samband med förvärv av föreningshuset Biffen var 
styrelsen i kontakt med kommunen för att söka stöd men blev nekad då man 
ansåg att byn redan hade tillgång till en uppvärmd lokal att nyttja. Något 
dokument avseende detta har inte hittats, men den allmänna uppfattningen är 
att skolan är byns samlingslokal då det har fungerat så under många år. Här har 
det under åren arrangerats allt från bröllop och dop till julfester och grötkvällar. 
Det har också förvarats en större mängd utrustning i skolans lokaler som bord, 
stolar, porslin och annat för att kunna anordna en tillställning för cirka 150 
personer. Det är dock många år sedan lokalen var möjlig att använda som en 
samlingslokal. 
 
Under senaste åren har de nationella regelverken för skolan ändrats och idag 
finns inte samma möjlighet för utomstående att besöka skolan varken under 
skoltid eller övrig tid, allt för att skapa en trygg miljö för de elever som går på 
skolan. Detta har inneburit att medborgare och föreningslivet i Blattnicksele 
inte haft möjlighet att nyttja skolan vid arrangemang och inte heller har 
föreningslivet haft möjlighet att ansöka om lokalbidrag för annan lokal.  
 
Skolan har under sista åren varit väldigt överseende och möjliggjort för byns 
invånare att låna både matsal och idrottshall vid enstaka arrangemang, dock är 
detta något som skapar utmaningar inom skolan och inte är hållbart på sikt.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Ordförande – Ärendet återremitteras i sin helhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Utvecklingschef  
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Au § 85 Dnr 2024/206-050 
 
Policy för inköp och upphandling 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Anta policy för inköp och upphandling. 
 
- I kommande riktlinjer bör det kompletteras med vilken typ av leverantörer 

som kommunen ska handla av. 
 

Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har en tio år gammal upphandlingspolicy med stora behov att 
uppdateras. Upphandlingsenheten i Arvidsjaur har tagit fram en mall för 
kommuner i samverkan, ett stöd för en ny policy som innehåller de områden 
som behöver finnas med. Kommunen har processat denna mall och landat ut i 
två delar - en policy och den andra delen rutiner för hur inköp och 
upphandlingar ska ske. Då Sorsele kommun är projektägare för ett större 
Region 10 projekt, Move up North, finns krav från finansiärer att innan 
upphandling behöver det finnas med information i upphandlingspolicyn om 
mutor och jäv. Den skrivningen finns med i detta nya förslag. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Förslag – Policy för inköp och upphandling 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef – Anta policy för inköp och upphandling. 
 
Pia Sjöberg (S) – I kommande riktlinjer bör det kompletteras med vilken typ av 
leverantörer som kommunen ska handla av. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 86 Dnr 2024/326-003 
 
Flaggpolicy för Sorsele kommun 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Anta upprättat förslag till flaggpolicy.  
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns flaggpolicy är senast antagen under 2021. Efter det har bland 
annat en ny officiell flaggdag tillkommit. Det är därför nödvändigt att 
flaggpolicyn revideras.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kanslichef 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 
Flaggpolicy - revidering 
 
Förslag till beslut 
Kanslichef – Anta upprättat förslag till flaggpolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 87 Dnr 2022/63-047 
 Dnr 2021/449-206 
 Dnr 2023/586-706 
 Dnr 2024/204-210 
 
 
Ekonomi i balans 
Allmänna utskottets beslut 
- Kommunchef får i uppdrag att samordna det fortsatta arbetet med 

lokalbanken. Återrapportering görs till kommunstyrelsens allmänna utskott. 
 

- Informationen om lokalbanken, samt särskilda boenden och seniorboende 
noteras. 

 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att; 
 
- Fastställa lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele kommun. 

 
Ärendebeskrivning 
Lokalförsörjningsplan 2024–2034 
Sorsele kommuns lokalförsörjningsplan 2024–2034 redogör för kommunens 
lokalbehov och anger inriktningen för investeringar i verksamhetslokaler under 
en tioårsperiod. Planen beskriver också vilka lokaler som i dagsläget finns i 
kommunens fastighetsbestånd men inte nyttjas av någon verksamhet eller är på 
annat sätt uthyrd. Detta finns sammanställt i en lokalbank. Kommunens 
lokalgrupp samt underliggande arbetsgrupper bestående av representanter från 
olika verksamheter har till uppgift att tillsammans med verksamheter hitta 
optimala lösningar för nyttjandet. Allt för att minska outnyttjade lokaler. 
 
Status utredning särskilda boenden och seniorboende 
De olika boendena har besökts, och där har det bland annat dokumenterats 
skick på fastigheterna, kostnader relaterade till respektive fastighet samt vad de 
lämpar sig till för användningsområden med mera. 
 
Sammandrag och status och analys av lokaler i lokalbanken 
Nuvarande läge och olika alternativ för vidare hantering av olika lokaler i 
lokalbanken redovisades. Lokalerna i fråga är Lärarbostaden, Älvbrinken, 
vakanta byggnader i Solhem, Folktandvården samt stenskolan i Gargnäs. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av fastighetschef, lokalutredare samt teknisk chef 
Bildspel 
Fastighetschefens tjänsteutlåtande om lokalförsörjningsplan 
Förslag lokalförsörjningsplan 2024–2034 
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Allmänna utskottet 2023-11-21 § 155 om lokalbanken 
E-postmeddelande till beredningen 
 
Förslag till beslut 
Fastighetschef – Fastställ lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele 
kommun. Kommunchef med hjälp av lokalutredningsgruppen får till uppgift att 
fortsatt analysera lokalförsörjningsplan och lokalbanken och komma med 
förslag med eventuella åtgärder för att minska kostnader och nyttja nuvarande 
lokaler på ett optimalt sätt. 
 
Ordförande – Fastställ lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele kommun.  
Kommunchef får i uppdrag att samordna det fortsatta arbetet med lokalbanken. 
Återrapportering görs till kommunstyrelsens allmänna utskott. Informationen 
om lokalbanken, samt särskilda boenden och seniorboende noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Teknisk chef 
Lokalutredare 
Fastighetschef 
Kommunchef 
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Au § 88  Dnr 2021/579-370 
 
Investeringsprojekt - Etablering interna 
fordonsladdare  
Allmänna utskottets beslut 
Uppdrag ges till teknisk chef att påbörja investering. 
 
Ärendebeskrivning 
I ett beslut i kommunfullmäktige 2021-12-13 § 111 beviljades 600 000 kronor 
för att etablera interna fordonsladdare, under förutsättning att Naturvårdsverket 
beviljar investeringsstöd. En ansökan är inskickad till Naturvårdsverket. 
Naturvårdsverket har meddelat att ärendet i kö för handläggning och behandlas 
i slutet av september. 
 
Tekniska verksamheten behöver dock sätta i gång med förberedelser för 
etablerandet redan nu för att ha allt på plats till hösten, i och med att under 
hösten kommer sex elbilar levereras till kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Teknisk chef ges i uppdrag att påbörja investering. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 


Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2024-05-28 


Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, klockan 08.30-14.52. Avbrott för lunch 
klockan 12.17-13.05. 


 
  
Beslutande Kjell Öjeryd (V) 
 Robin Fransson (V) 
 Pia Sjöberg (S) 
   
Tjänstgörande ersättare Jan Lövgren (S) 
  
   
Övriga deltagare Jan Ask, tillförordnad kommunchef 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 Henrik Johansson, HR-chef, § 54 
 Johan Svensson, beredskapssamordnare, §§ 55, 57 
 Anette Edvardsson, IT-chef, §§ 56–57 
 Therese Brännlund, samhällsbyggnadschef §§ 60–77 
 Elin Bergarp, teknisk chef, §§ 78–82, 84, 87–88 
 Henrik Sjöström, kultur- och fritidschef, §§ 80, 83 
 Johan Viklund, GVA-chef, §§ 81–82 
 Sara Grundström, kanslichef, § 86 
 Sonja Lundquist, fastighetschef, § 87 
 Robert Mellgren, lokalutredare, § 87 
  
  
 
Utses att justera Pia Sjöberg (S) §§ 51–76, 78–88 Robin Fransson (V) § 77 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt den 
 
 
Sekreterare  Digital signatur Paragrafer 51–88 
  Melker Holmberg 
 
Ordförande  Digital signatur 
  Kjell Öjeryd (V) §§ 51–76, 78–88 Pia Sjöberg (S) §77 
  
 
Justerande  Digital signatur 
 Pia Sjöberg (S) §§ 51–76, 78–88 Robin Fransson (V) § 77 
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 BEVIS/ANSLAG 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 
Sammanträdesdatum 2024-05-28 Paragraf 51–88 
 
Datum för anslagets uppsättande 2024-05-31 Anslaget tas ner efter 2024-06-22 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  
 Melker Holmberg 
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Au § 51 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Allmänna utskottets beslut 
Ärende 36–38 utgår och blir i stället ett gemensamt ärende med diarienummer 
2022/63, Ekonomi i balans. Ärende 41 med dnr 2024/206 byter namn till 
Policy för inköp och upphandling. 
Extra ärende: Investeringsprojekt - Etablering interna fordonsladdare, dnr 
2021/579. 
 
Ärendelistan fastställs därefter enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande   
2 Upprop   
3 Val av justerare   
4 Fastställelse av ärendelistan   
5 Meddelanden   
6 Information ordförande och kommunchef   
7 Personalärenden 2024  2024/79 
8 Plan för beredskapsarbete Sorsele kommun 2024 2024/76 
9 Bredbandsinformation 2024  2024/78 
10 Riktlinjer för informationssäkerhet   2024/321 
11 Remissvar delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland 
 SOU 2023:46   2024/111 
12 Aktieägartillskott till Inlandsbanan   2024/304 
13 Remiss - Förslag till naturreservat Mellanträskknösen 2024/41 
14 Remiss - Förslag till naturreservat Stora Osaberget 2024/42 
15 Remiss - Förslag till naturreservat för Siejjure  2024/43 
16 Remiss - Förslag till naturreservat Stora Kåtaträsket 2024/44 
17 Remiss - Förslag till naturreservat Vatjoberget  2024/45 
18 Remiss - Förslag till naturreservat Skorvliden  2024/46 
19 Remiss - Förslag till naturreservat Vatjomyran  2024/47 
20 Remiss - Förslag till naturreservat Vitknösen  2024/48 
21 Remiss - Förslag till naturreservat Norr-Sergberget 2024/49 
22 Remiss - Förslag till naturreservat Njuöniesvárries 2024/50 
23 Remiss - Förslag till naturreservat Gájbienåjvvie 2024/51 
24 Remiss - Förslag till naturreservat Herrgårdsknulen 2024/52 
25 Remiss - Förslag till naturreservat Groddnaliden- 
 Stabburträsk  2024/208 
26 Remiss - Förslag till naturreservat Kalvhobben  2024/210 
27 Remiss - Förslag till naturreservat Skravelberget 2024/212 
28 Remiss - Förslag till naturreservat Skravelliden 2024/214 
29 Remiss - Förslag till naturreservat Harrberget  2024/215 
30 Försäljning av del av fastigheten Norrsele 1:53  2018/20 
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31 Öka sorteringsgraden av avfall inom kommunala  
 verksamheter   2023/519 
32 Ökad tillgänglighet för att nyttja kommunens  
 tre återvinningscentraler  2023/521 
33 Guvertfjällsleden   2024/318 
34 VA-årsredovisning 2023   2024/300 
35 Information om projektet Ökad trafiksäkerhet för 
 oskyddade trafikanter   2023/276 
36 Lokalförsörjningsplan 2024-2034   2024/204 
37 Sammandrag och status och analys av lokaler i lokalbanken 2021/449 
38 Information fastighetsfrågor   
39 Utredning av cykelbana, pumptrack och skatepark  2023/518 
40 Samlingslokal Blattnicksele  2024/320 
41 Rutiner för inköp och upphandling Policy för inköp 
 och upphandling  2024/206 
42 Flaggpolicy för Sorsele kommun  2024/326 
43 Ekonomi i balans  2022/63 
44 Investeringsprojekt – Etablering interna fordonsladdare 2021/579 
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Au § 52  
 
Meddelanden 


Allmänna utskottets beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
 
- Samhällsbyggnadsnämnden – Meddelande om beviljat bygglov. 


Tidsbegränsat bygglov för tälthall på fastigheten Syrenen 5 (Dnr 2024/239-
260). 
 


- Samhällsbyggnadsnämnden – Bygglov för ombyggnation av idrottshall, 
Läraren 6, samhällsbyggnadsnämnden 2024-04-15 § 28, dnr 2024.83-2330 
(Dnr 2024/149-230). 


 
- Utvecklingsverksamheten – Beviljar bidragsansökan Ammarnäs berättare 


och kulturguider med 24 375 kronor för Berättardagarna i Ammarnäs 7–10 
mars 2024 (Dnr 2024/165-805). 


 
- Tekniska verksamheten – Protokoll VSG 13 maj 2024 (Dnr 2024/311-021). 


 
- Tekniska verksamheten – SAM, årlig uppföljning på verksamhetsnivå, VSG 


2024-05-13 (Dnr 2024/311-021). 
 


- Utvecklingsverksamheten – Protokoll VSG 13 maj 2024 (Dnr 2024/112-
021). 


 
- Bergsstaten – Förlängning av giltighetstiden för undersökningstillståndet 


Svergoträsk nr 3 i Sorsele kommun i Västerbottens län (Dnr 2020/445-436). 
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Au § 53  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
- Mötesplats Lycksele pågår onsdag-torsdag denna vecka, 29–30 maj, vilket 


är en viktig träff där kommunen kommer delta. 
 
- Fredag den 24 maj var det en träff i Gargnäs med Gargnäs Intresseförening 


om samlingslokal. I den frågan behöver diskussionen fortsätta. 
 
- Barn från Blåhakens förskola har kommit in med en skrivelse, dnr 


2024/313, där de skriver att de vill ha tillgång till skogsområde för att skapa 
en skolskog för att kunna vara mer ute i skogen.  


 
- Kommunstyrelsens ordförande (KSO) sitter med i Beredningen för 


samverkan och regional utveckling. Beredningen ligger direkt under 
regionfullmäktige, där KSO sitter med som representant för Vänsterpartiet. 
Eftersom nuvarande KSO slutar i höst är det inte säkert att posten besätts av 
en representant från inlandet, men KSO har tryckt på att det är viktigt med 
inlandsrepresentation. 


 
Tillförordnad kommunchef informerar bland annat om; 
- När det gäller kommunens ekonomi visar verksamheterna på ett samlat 


underskott om cirka 2,8 miljoner kronor. Skatter, intäkter och bidrag visar 
ett överskott på cirka 3,5 miljoner kronor. Totalt hamnar prognosen på +1,6 
miljoner kronor på helår. Det föranleder åtgärder i verksamheterna. 


 
- Sorsele sjunker i Svenskt Näringsliv ranking – Slutrapport kommer i 


september, men det har kommit en del i redan nu. Utvecklingschef har 
bjudit in till möten för analys och åtgärder. 


 
- Rekrytering av en ny beredskapssamordnare pågår och det arbetet är i 


slutfasen. Det har även påbörjats arbete med rekrytering av 
informationssäkerhetssamordnare. 


 
- Tillförordnad kommunchef jobbar undan det akuta för att få möjlighet att 


kunna arbeta med långsiktiga prioriteringar såsom exempelvis 
internkontrollplan, bostadsförsörjning, ägardirektiv och bolagsstyrning, 
bredband, vindkraft, kundtjänst med mera. 


 
- IT-attacken som Bjurholms kommun har råkat ut för nyligen föranleder 


arbete med IT-säkerheten. Ingen information har kommit från Länsstyrelsen 
angående detta. 
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Au § 54 Dnr 2024/79-029 
 
Personalärenden 2024 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunens nye HR-chef Henrik Johansson informerade. 
 
HR-chef har nu arbetat i tre veckor och ser att det finns en del rutiner att se 
över och att göra dem kända i organisationen också. 
 
Arbetsmiljöutbildningar planeras till hösten, samt utbildning av chefer i bland 
annat lönesystem. 
 
Kommunen har höga sjuktal vilka är högre än målen, men det kan räcka med 
att ett fåtal personer är långtidssjukskrivna. Kommunen har nu en HR-
handläggare som jobbar mycket med just rehabilitering, inklusive att öka 
kunskapen hos chefer om hur man jobbar med rehabilitering.  
 
Att ha ett mål med korttidsfrånvaro vore ett intressant mål, vilket även 
allmänna utskottet anser, det vill säga att det görs en redovisning av hur det ser 
ut på kort- respektive långtidsfrånvaron. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av HR-chef.  
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 55 Dnr 2024/76-016 
 
Plan för beredskapsarbete Sorsele kommun 
Allmänna utskottets beslut 
Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras.  
 
Ärendebeskrivning 
Beredskapssamordnaren presenterar sin sista information för allmänna 
utskottet innan han går vidare till tjänst i annan kommun. 
 
Två dagar innan Rysslands invaderade Ukraina tog Sorsele kommun beslut om 
att bryta ut beredskapssamordnartjänsten från att tillhöra räddningschefens 
uppdrag. Sedan dess har hela Region10 gått samma väg och idag sitter varje 
kommun på heltidstjänster och i vissa fall mer än så. 
 
Vi kommer från en historia där frågan gått från att inte varit på agendan alls till 
att, just nu, vara i en mycket expansiv och föränderligt läge. Diskussioner om 
vägar framåt i samverkan och gemensam utveckling sker nu både lokalt och 
regionalt vilket måste ses som mycket positivt. Vi är alla nya inför dessa 
utmaningar att bygga upp ett kommunalt civilt försvar och allt vad det innebär. 
De senaste två åren har varit mycket lärorika och vi har lyckats åstadkomma 
förhållandevis mycket. Frågan är idag väl förankrad i såväl kommunledning 
som organisationen i stort, det finns en strategisk inriktning på plats och 
analysarbetet har påbörjats. Framtiden handlar därför nu i större utsträckning 
om att fortsätta åtgärda sårbarheter i vår beredskap, stärka våra förmågor att 
hantera kriser och krig. 
 
Detta arbete lämnas nu över till en efterträdare, och organisationen och 
politiken önskas en god fortsättning med ett otroligt intressant område som 
tveklöst kommer ta mer plats i det politiska rummet. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av beredskapssamordnare 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Uppföljningen av beredskapsarbetet noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 56 Dnr 2024/78-534 
 
Bredbandsinformation 2024 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Upphandlingen gällande markarbeten och blåsning samt fiberarbeten är klar 
och avtalen är signerade. Nu fortsätter arbetet med entreprenörerna och de 
olika prioriterade sträckorna och ombyggnationerna. 
 
Arbetet med projektuppföljning och prioritering pågår och det har påbörjats 
sammanställning av underlagen till redovisning. Det är av stor vikt att vi jobbar 
för att så många som möjligt väljer att ansluta sig efter utbyggnadssträckorna. 
 
Kommunen har ansökt om förlängning av två PTS-projekt (Post- och 
telestyrelsen) då samförläggning kan ske på delar av dessa sträckor vilket vore 
en fördel för stadsnätet, samt att vi får problem att följa projekttiden då vi 
parallellt hanterar så stor ombyggnation i det befintliga nätet.  
 
Samverkan med Vattenfall fungerar väl och vi hoppas tillsammans kunna 
samförlägga och planera ombyggnationerna tillsammans. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av IT-chef 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 57 Dnr 2024/321-167 
 
Riktlinjer för informationssäkerhet 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
 
- Anta informationssäkerhetsriktlinjen samt kapitel A för medarbetare 


 
- Uppdra till kommunchef att implementera den nya riktlinjen i 


verksamheterna. 
 


Ärendebeskrivning 
2010 antogs Sorsele kommun IT-säkerhetspolicy samt tillhörande riktlinjer. 
Under 2021 utfördes en granskning av IT-verksamheten och revisionsföretaget 
PWC tog fram en revisionsrapport (dnr 2021/551). Syftet med rapporten var att 
besvara frågorna:  
 
1. Bedrivs ett systematiskt arbete med analys och bedömning av risker inom 
IT-området? 
2. Har kommunstyrelsen i rimlig grad beslutat om styrande dokument för 
området IT? Är dokumenten aktuella? Fokus på IT-säkerhet. 
3. Är process för framtagande av IT-budget ändamålsenlig? 
4. Når verksamheten måluppfyllelse för verksamhet och ekonomi? 
 
Svaret blev att det fanns brister på samtliga punkter. 
 
För att utveckla området gav revisionen följande rekommendationer till 
kommunstyrelsen: 
 
• Initiera översyn av kommunens styrdokument inom området 


informationssäkerhet. Bland annat finns ett behov av att se över ansvar och 
roller inom verksamhetsorganisationen. 


• Säkerställa att arbetet med riskanalyser/riskbedömningar bedrivs på det sätt 
som anges i lagstiftning, nationella vägledningar och kommuninterna 
styrdokument. 


• Prova hur det ska tillskapas rimliga resurser för arbete med 
informationssäkerhet. Ett sätt är att prioritera området. 


 
Efterföljande punkter rörde IT-verksamhetens budget, rutiner och 
verksamhetsmål och besvaras inte i detta utlåtande. 
 
Svar på revisionens granskning gavs i dnr 2021/551, handlings-id 2022/292, 
där åtgärder föreslogs. Efter en granskning av IT-chef och 
beredskapssamordnare föreslogs kommunstyrelsen att ändra de föreslagna 
åtgärderna. 
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2022-11-29, §199 beslutade kommunstyrelsen att: 
 
• Upphäva godkännandet av åtgärderna i tidigare tjänsteutlåtandet ”Svar på 
skrivelse, granskning av IT-verksamhet”. 
• Tilldela kommunledningsgruppen ansvar att ta fram en plan för hur 
informationssäkerhetsarbetet ska uppnå ett tillfredsställande resultat. 
• Ny informationssäkerhetspolicy skall tas fram. 
• Uppföljning av arbete ska ske på kommunstyrelsens sammanträde i januari 


2023. Då ska en tidsplan för det fortsatta arbetet presenteras. 
• Kommunstyrelsen kallas till utbildning av beredskapsordnaren och IT-chef 


till sammanträdet den 11 januari 2023. 
 


Redan den 14 december 2022 beslutade EU om det så kallade NIS2-direktivet. 
Ett så kallat minimidirektiv som kan implementeras i svensk lagstiftning. Den 
5 mars 2024 presenterades denna nya lagstiftning (SOU 2024:18) Nya regler 
om cybersäkerhet. Av lagen framgår att samtliga kommuner omfattas och att 
samtliga aktörer ska bedriva ett systematiskt informationssäkerhetsarbete i 
enlighet med internationella standarder. Det revisionen föreslog 
kommunstyrelsen att förbättra i slutet av 2021 är därmed svensk lag från och 
med 1 januari 2025.  
 
Beredskapssamordnare och IT-chef presenterade en ny 
informationssäkerhetspolicy som kommunfullmäktige antog 2023-09-25 § 112. 
 
Eftersom den beslutade policyn är av övergripande karaktär skall den 
kompletteras av riktlinjer. Dessa riktlinjer är de som föreslås i förslag till 
beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av IT-chef och beredskapssamordnare 
IT-chefens och beredskapssamordnarens tjänsteutlåtande 
Förslag till Riktlinjer för informationssäkerhet 
Kapitel A Informationssäkerhet för medarbetare 
 
Förslag till beslut 
IT-chef och beredskapssamordnare – Anta informationssäkerhetsriktlinjen samt 
kapitel A för medarbetare. Uppdra till kommunchef att implementera den nya 
riktlinjen i de egna verksamheterna. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen  
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Au § 58 Dnr 2024/111-106 
 
Remissvar delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland SOU 
2023:46 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun lämnar följande yttrande på remissen: 
 
Sorsele kommun saknar den juridiska kompetens som krävs för att föra en 
diskussion angående rättsläget med anledning av Girjasdomen. Vår uppfattning 
är att juridik ska vägas tillsammans med politisk inriktning avseende hur 
markanvändning ska ske framåt. Politisk inriktning och vilja bör vara 
överordnad juridiska aspekter. 
 
Markanvändningskonflikterna behöver få en politisk lösning 
Girjasdomen handlade om huruvida det är Girjas sameby eller staten som har 
störst rätt att upplåta småviltsjakten på statens mark ovan odlingsgränsen inom 
Girjas sameby. Domstolen kom med hjälp av ett antal nutida och historiska 
rättsakter som rör samiska rättigheter till slutsatsen att Girjas sameby har större 
rätt än staten att upplåta jakten. Mot bakgrund av Girjasdomen fick sedan 
Renmarkskommittén uppdraget att bedöma rättsläget kring rätten att upplåta 
jakt och fiske även inom övriga samebyars områden. Domstolen behövde inte 
ta hänsyn till konsekvenserna av domen med avseende på konfliktnivåer, 
attraktivitet, ekonomi och andra faktorer som påverkar människorna och 
utvecklingen på en plats. Sorsele kommun anser därför att den enskilda domen 
med sina specifika omständigheter och avgränsningar inte bör ligga till grund 
för framtida utformning av lagstiftningen kring upplåtelse av jakt och 
fiskerättigheter. 
 
Sorsele kommun anser att kommittén i det fortsatta arbetet bör arbeta fram 
politiska lösningar som tar ett helhetsgrepp på markanvändningen i 
renbetesland. Kommittén bör också ta fram konsekvensanalyser av sina förslag 
som visar på vilket sätt förslagen påverkar platsernas utveckling och hur olika 
grupper av människor berörs. Det kan som exempel handla om social, kulturell 
och ekonomisk påverkan. Det kan också avse företagare inom skogsnäring och 
besöksnäring eller privatpersoner som jagar och fiskar, oavsett om personerna 
är renägande samer och därmed medlemmar i samebyn, samer som inte äger 
renar, om de tillhör majoritetsbefolkningen eller annan grupp. 
 
Staten bör även fortsättningsvis ha uppdraget att upplåta jakt- och fiske i 
på statens mark ovan odlingsgränsen 
Sorsele kommun ställer sig bakom kommitténs förslag om att, tills att en ny 
lagstiftning är på plats, låta länsstyrelserna fortsatt hantera upplåtelsen av jakt 
och fiske inom de berörda områdena. Sorsele kommun ställer sig inte bakom 
de skisser som kommittén tagit fram till en framtida lagstiftning och som 
återges i delbetänkandets bilaga 3, där kommittén skissar på ett regelverk där 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  


 Datum Sida 
 2024-05-28 13 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


upplåtandet av jakt och fiske övergår till samebyarna generellt.  Skälen till 
detta är flera. 
 
Länsstyrelsen är en neutral part och kan säkerställa ett hållbart nyttjande av 
fiskstammar och vilt. Länsstyrelsen har personal med stort kunnande inom 
viltförvaltning och staten är väl lämpad att göra relevanta avvägningar mellan 
olika intressen, och samtidigt säkerställa att rennäringen inte i onödan störs av 
jakt och fiske. 
 
Sorsele kommun är emot att flytta ansvaret att förvalta en viktig naturresurs 
från länsstyrelsen som är en aktör som står under demokratisk kontroll, till 
samebyarna som utgörs av affärsdrivande ekonomiska föreningar där endast 
renägare har inflytande och beslutsrätt. Av Sveriges runt 30 000 samer är 
endast ca 4000 renägande och ett fåtal personer äger en stor del av renarna.  
 
Modeller som bygger på lokal förankring är intressanta och behöver 
belysas ytterligare 
Kommittén föreslår att länsstyrelserna ska kunna överlåta upplåtandet av jakt- 
och fiskerättigheter på föreningar med stark lokal förankring. Lokala jakt- och 
fiskeintressenter, samebyar och det lokala näringslivet tillsammans hittar 
system för upplåtelsen av jakt och fiske som upplevs rättvisa. I Sorsele finns en 
modell som kallas Ammarnäsmodellen, vilken har varit verksam sedan 2009 
och fungerar alltjämt. Ammarnäsmodellen bygger på ett samarbete mellan 
Länsstyrelsen, berörda samebyar och Sorsele kommun. Vi redogör gärna för 
hur vi uppfattar att modellen fungerar. En annan modell finns i Arjeplog. 
Sorsele kommun ser positivt på förslaget men anser samtidigt att en sådan 
lösning behöver belysas ytterligare innan en lagstiftning kan komma på plats.  
 
Utredningen behöver mer tid och behöver ta ett helhetsgrepp kring 
uppdateringen av rennäringslagen 
Sorsele kommun anser att hela utredningen av rennäringslagstiftningen måste 
beaktas för att få bästa möjliga förutsättningar att åstadkomma en långsiktigt 
hållbar lösning när det gäller rätt till upplåtelse av småvilt på statens mark 
ovanför odlingsgränsen. Sorsele kommun anser att utredningen om en ny 
renskötsellag behöver mer tid för att landa i färdiga förslag. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är en av de kommuner som getts möjlighet att lämna 
remissvar på Renmarkskommitténs delbetänkande Jakt och fiske i renbetesland 
SOU 2023:46. Utredningen handlar om hur jakt och fiske ska nyttjas och 
upplåtas i renbetesland. Stark koppling finns till den så kallade Girjasdomen. 
 
Remissyttrande ska lämnas senast 10 juni 2024. 
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Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande 
Tillförordnad kommunchefs förslag på svar på remiss 
E-postmeddelande - Remiss av delbetänkandet Jakt och fiske i renbetesland 
SOU 2023:46 
Bildspel Renmarksutredningen 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef lämnar i sitt yttrande förslag till svar på remissen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar att lämna yttrande enligt 
förslaget. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Landsbygds- och infrastrukturdepartementet 
Hemsida 
Politiker 
Kommunledningsgruppen 
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Au § 59 Dnr 2024/304-106 
 
Aktieägartillskott till Inlandsbanan AB 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta att bevilja begäran om aktieägartillskott 
till Inlandsbanan AB. Totalt begärt belopp från Sorsele är 1 288 000 kronor. 
 
Sorsele kommun har inga avvikande synpunkter när det gäller fondemission. 
 
Ärendebeskrivning 
Inlandsbanan AB:s styrelse begär ett ovillkorat aktieägartillskott på 30 miljoner 
kronor av ägarkommunerna. Med ett ovillkorat aktieägartillskott menas att det 
lämnas kapital utan att sätta upp något villkor gentemot övriga aktieägare om 
att få pengarna tillbaka. Därför ses det som ett definitivt och bestående tillskott 
till aktiebolaget. Sorsele kommuns del är 1 288 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Tillförordnad kommunchefs tjänsteutlåtande  
E-postmeddelande – Fondemission 
Ekonomichefs tjänsteutlåtande 2022-04-26 
 
Förslag till beslut 
Tillförordnad kommunchef – Bevilja begäran om aktieägartillskott till 
Inlandsbanan AB med beloppet 1 288 000 kronor. 
 
Ordförande – Sorsele kommun har inga avvikande synpunkter när det gäller 
fondemission. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 60 Dnr 2024/41-265 
 
Remiss – Förslag till naturreservat Mellanträskknösen  
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Mellanträskknösen. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Det finns en skoterled inom tänkt naturreservat som inte är utmärkt i 


kartan. 
• Intresse från vindkraftsexploatör finns i närområdet, området ligger utanför 


kommunens vindkraftsplan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Mellanträskknösen och skickat ut det till 
Sorsele kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen 
har fått anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 61 Dnr 2024/42-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Stora Osaberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Stora 
Osaberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa.  
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Intresse från vindkraftsexploatör finns i närområdet, området ligger utanför 


kommunens vindkraftsplan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Stora Osaberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 62 Dnr 2024/43-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat för Siejjure 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Siejjure. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde restaurera Sejaurkojan och 


tillskapa en vandringsled från den in i reservatsområdet. 
• Kommunen anser att rastplatsen borde utvecklas. Eventuell 


laddinfrastruktur? Vindskydd? 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Siejjure och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 63 Dnr 2024/44-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Stora Kåtaträsket 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Stora 
Kåtaträsket. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa.  
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Stora Kåtaträsket och skickat ut det till 
Sorsele kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen 
har fått anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 64 Dnr 2024/45-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Vatjoberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Vatjoberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras?   
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Vatjoberget och skickat ut det till Sorsele  
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 65 Dnr 2024/46-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Skorvliden 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Skorvliden. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde rusta upp Stortjärnkojan eftersom 


den kan vara en central utgångspunkt för de reservat som ligger i 
närområdet. 


• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 
Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Skorvliden och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 66 Dnr 2024/47-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Vatjomyran 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Vatjomyran. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• En äldre naturstig löper genom det tänkta naturreservatet. Kommunen anser 


att den borde underhållas för att tillgängliggöra området. Samt att spänger 
och vindskydd/fikaplats borde anläggas. 


• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 
Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Vatjomyran och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 67 Dnr 2024/48-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Vitknösen 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Vitknösen. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde rusta upp Stortjärnkojan eftersom 


den kan vara en central utgångspunkt för de reservat som ligger i 
närområdet. 


• Intresse från vindkraftsexploatör finns i närområdet, området ligger utanför 
kommunens vindkraftsplan. 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Vitknösen och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 68 Dnr 2024/49-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Norr-Sergberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Norr-
Sergberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
 
 
 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  


 Datum Sida 
 2024-05-28 33 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Norr-Sergberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
E-postmeddelande från Länsstyrelsen om felskrivning i förslag till beslut och 
skötselplan 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 69 Dnr 2024/50-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Njuöniesvárrie 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Njuöniesvárrie. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Njuöniesvárrie och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 70 Dnr 2024/51-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Gájbienåjvvie  
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Gájbienåjvvie. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder.  
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Gájbienåjvvie och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan  
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 71 Dnr 2024/52-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Herrgårdsknulen  
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Herrgårdsknulen. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Käringträskbäcken rinner genom tänkt naturreservat och berör Juktåns 


mellersta fiske. Möjlighet till åtgärder för att förbättra fisket måste finnas, 
till exempel lekplatser.  
 
 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  


 Datum Sida 
 2024-05-28 39 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


• Kommunen anser att Länsstyrelsen borde rusta upp Stortjärnkojan eftersom 
den kan vara en central utgångspunkt för de reservat som ligger i 
närområdet. 


• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 
Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 


 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Herrgårdsknulen och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 26 januari–4 mars 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan  
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 72 Dnr 2024/208-265 
 
Remiss- Förslag till naturreservat Groddnaliden-Stabburträsk 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Groddnaliden-Stabburträsk. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
 


Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Groddnaliden-Stabburträsk och skickat ut det  
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till Sorsele kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen 
har fått anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 73 Dnr 2024/210-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Kalvhobben 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Kalvhobben. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Tänkt naturreservat ligger beläget i närheten av en eventuell 


vindkraftsetablering i Jiltjaur. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Kalvhobben och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 74 Dnr 2024/212-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Skravelberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Skravelberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen anser att fikaplatser borde anläggas på Brånabergets topp och 


vid hällmarkerna på Skravelbergets sydsluttning. 
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• Bildandet av naturreservatet ska inte påverka biltestverksamheten i 
området. 


 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Skravelberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 75 Dnr 2024/214-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Skravelliden 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet 
Skravelliden. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
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Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Skravelliden och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 76 Dnr 2024/215-265 
 
Remiss - Förslag till naturreservat Harrberget 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun uppskattar möjligheten att få lämna ett yttrande på remiss om 
förslag till beslut och skötselplan för det planerade naturreservatet Harrberget. 
 
Skogen är viktig för vår kommun, den är en av grundförutsättning för ett liv 
här, både vad gäller arbetstillfällen och rekreation. Övergripande är kommunen 
inte negativ till att värden i skogsområden skyddas, men det finns punkter i 
remissen som kommunen vill belysa. 
 
• Tillgängligheten till blivande naturreservat är mycket viktig, därför måste 


vägar underhållas och plogas. Parkeringsplatser måste finnas sommar som 
vinter, eftersom det finns ett växande intresse för vandring med snöskor. 
Skyltning ska finnas till naturreservatet vid större vägar. Hur ska 
avfallshanteringen lösas? 


• Älgjakten är viktig för oss, därför ska blivande naturreservat inte vara ett 
hinder. Jakttorn och skjut- och siktgator ska kunna underhållas och nya ska 
kunna tillskapas. Samt att uttransport av fällt vilt ska vara möjligt. 


• Det är tillåtet att i samråd med Länsstyrelsen ersätta befintlig anläggning 
som till exempel sittplats, grillplats och skoterbro, men kommunen anser att 
möjligheten att tillskapa nya måste finnas. 


• Underhåll för befintliga stigar och skoterleder är tillåtet, men kommunen 
vill säkerställa att nya kan tillskapas. Det finns även flertalet vandrings-, 
cykelleder och gamla körvägar som också ska ges möjlighet att 
underhållas. 


• Skotertrafik ska vara möjlig även om det inte finns utpekade leder. 
Komplettering av ledmarkering för befintliga leder behöver göras. Var får 
Länsstyrelsen sin data kring leder ifrån? 


• Där leder kommer in i naturreservatet måste skyltar sättas upp. 
• Syftet ska uppnås delvis genom att ta bort för området främmande arter. 


Hur ska det genomföras? Kommer till exempel eventuella 
contortaplanteringar att avverkas? Om så är fallet vill kommunen att virket 
ska fraktas till kommunens värmeverk. 


• Hur ska tillgänglighet för funktionshindrade möjliggöras? 
• Om naturvårdsbränning ska genomföras måste detta anmälas till 


kommunen. 
• Kommunen anser att en anställning, som finansieras av Länsstyrelsen och 


Svea skog, bör tillskapas för skötsel av områden, anläggningar och leder. 
• En parkeringsplats måste anges i kartan. 
• Kommunen vill att kartan kompletteras med symbolen för utkiksplats. 
• Kommunen anser att en vandringsled upp till Olsberget ska upprättas och 


spångas om så är behövligt. 
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• Kommunen anser att vindskyddet på Olsberget som idag sköts av 
Stensunds byalag borde skötas av Länsstyrelsen för att säkra drift och 
underhåll långsiktigt. Länsstyrelsen kan lösa skötseln via skötselavtal med 
föreningar.  


 
Ärendebeskrivning 
Länsstyrelsen Västerbotten har tagit fram ett förslag till beslut och skötselplan 
för det planerade naturreservatet Harrberget och skickat ut det till Sorsele 
kommun på remiss under tiden 27 mars–2 maj 2024. Kommunen har fått 
anstånd att svara på remissen fram till den 14 juni.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
Förslag till beslut och skötselplan 
E-postmeddelande – Remiss förslag till beslut och skötselplan 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Länsstyrelsen Västerbotten 
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Au § 77 Dnr 2018/20-253 
 
Försäljning del av fastigheten Norrsele 1:53 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 1 december 2024. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kjell Öjeryd (V) i handläggningen av detta ärende 
och lämnar sammanträdet. Pia Sjöberg (S) övertar ordförandeskapet. Ingen 
ersättare inträder. Robin Fransson (V) utses att justera detta ärende. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen har i beslut 2018-02-13 § 21, dnr 2018/20–253, beslutat att 
sälja del av Norrsele 1:53 utifrån vissa förutsättningar. 
 
En del förutsättningar ändrades vilket ledde till ett nytt beslut av 
kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 där kommunstyrelsen vidhåller redan taget 
försäljningsbeslut samt att godkänna köparens ändrade verksamhetsinriktning. 
Ett av villkoren var att försäljningen ska ha skett innan 1 juni 2024. 
 
Sökande påbörjade ändring av detaljplan redan 2018, ett förslag på detaljplan 
togs fram via en konsult, men därefter ändrades inriktningen samt att konsulten 
gick i pension och avsa sig ärendet. Sökande tog kontakt med 
samhällsbyggnadsverksamheten hösten 2023 och frågade om vi kunde ta över 
arbetet med framtagandet av detaljplanen. Samhällsbyggnadsverksamheten 
accepterade förfrågan om att bistå med framtagandet av detaljplanen. 
Detta är den första detaljplanen som samhällsbyggnadsverksamheten har tagit 
på sig att ändra i egen regi utan konsultstöd. 
 
Samhällsbyggnadsverksamheten har inte genomfört detta på ett bra sätt. Vi 
insåg inte vidden av arbetet med att ta fram en ny detaljplan vilket gör att det är 
samhällsbyggnadsverksamhetens fel att markköpet inte hinns klart innan den 1 
juni 2024. Samhällsbyggnadsverksamheten målsättning är att detaljplanen ska 
antas i kommunfullmäktige den 23 september 2024. 
 
Sökandes är fortsatt intresserad av att genomföra köpet. De planer som 
redovisades 2022-04-12 kvarstår. Sökande har utöver detta delvis påbörjat 
verksamheten med att tillskapa ett boende för tillfällig vistelse genom att köpa 
fastigheten intill (Björnen 26). 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av samhällsbyggnadschef 
Samhällsbyggnadschefens tjänsteutlåtande 
E-postmeddelande från samhällsbyggnadschef 
Kommunstyrelsen 2022-04-12 § 54 
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Tjänsteutlåtande från teknisk chef 2022-03-17 
Samhällsbyggnadsverksamhetens yttrande 2021-06-16 
Ingress från teknisk chef till tekniskt utskott 2018 
Kommunstyrelsen 2018-02-13 § 21 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadschef – Sökande beviljas uppskov för villkorat markköp till 1 
december 2024.  
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 78 Dnr 2023/519-456 
 
Öka sorteringsgraden av avfall inom kommunala verksamheter 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
• Uppdraget omhändertas som mål inom området ”Hållbarhet och trygghet” 


inom tekniska verksamheten. I verksamhetsplanen presenteras detta som 
mål Adekvat avfallshantering för kommunens verksamheter med målvärdet 
system på plats för mat- och restavfall samt förpackningsmaterial för 
kommunens verksamheter. 


• Utvärdering av huruvida system är på plats 2024-12-31 sker genom 
ordinarie årsredovisning/verksamhetsberättelse. 


 
Ärendebeskrivning 
Uppdrag har getts till teknisk chef om att se över möjligheter och former för 
fortsatt samverkan med övriga kommunala verksamheter i syfte att öka 
sorteringsgrad av materialet. Detta uppdrag härrör från tidigare motion 
Tillgängligare återvinningsanläggningar, dnr 2022/386-456, inlämnad av Jan 
Axelsson (C) där det bland annat föreslogs att kommunen inleder samarbete 
med Piraten och övriga lämpliga kommunala verksamheter för att öka 
bemanning och sorteringsgrad av material. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Kommunfullmäktige 2023-11-06 § 123 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 79 Dnr 2023/521-456 
 
Ökad tillgänglighet för att nyttja kommunens tre 
återvinningscentraler 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
• Uppdraget omhändertas som mål inom området ”Tillsammans” inom 


tekniska verksamheten. I verksamhetsplanen presenteras detta som mål 2 
dialoger med invånare om ökad tillgänglighet ÅVC med målvärdet 1 i 
Ammarnäs och 1 i Gargnäs.  


• Utvärdering av huruvida tillgänglighet utvecklats och förbättrats sker 
genom ordinarie årsredovisning/verksamhetsberättelse 2024. 


 
Ärendebeskrivning 
Uppdrag har getts till teknisk chef om att se över möjligheter till ökad 
tillgänglighet för kommunens invånare och de företag som vill nyttja 
kommunens tre återvinningscentraler (Sorsele, Gargnäs och Ammarnäs). 
 
Detta uppdrag härrör från tidigare motion (dnr 2022/386) inlämnat av Jan 
Axelsson, Centerpartiet där han bland annat föreslog: 
- att hålla Svartlidens ÅVC öppen alla vardagar för ökad kommunal service 


till medborgarna. 
- att införa så kallat ”taggsystem” till de som har behov av att lämna 


material på andra tider än ordinarie öppettider för ökad tillgänglighet 
- att så kallade ”taggsystem” införs på kommunens övriga 


återvinningsanläggningar för ökad tillgänglighet 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Kommunfullmäktige 2023-11-06 § 123 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 80 Dnr 2024/318-535 
 
Guvertfjällsleden 
Allmänna utskottets beslut 
- Teknisk chef samt kultur- och fritidschef ges i uppdrag att utreda 


förutsättningar att återuppta tidigare ärende om att anlägga skoterled 
Guvertfjällsleden i samverkan med näringslivets och civilsamhällets aktörer 
som engagerade i förverkligande av projektet. 


 
- Huvudmannaskapets innebörd måste med i förslag till beslut. 


Renflyttningsleder måste belysas. Det ska klarläggas om det ska tillhöra 
stomnätet efter färdigställandet. Hösten 2024 ska det finnas ett färdigt 
förslag till beslut. 


 
Ärendebeskrivning 
Teknisk chef samt kultur- och fritidschef kontaktades under tidig höst 2023 av 
en gruppering bestående av besöksnäringsföretag, Sorsele skoterklubb, 
Destination Ammarnäs samt privatperson engagerad i ärendet, nedan kallad 
gruppering. 
 
Ärendet hanterades 2017 av kommunfullmäktige där beslut togs 2017-04-24 § 
25 att inte gå vidare med föreslagen motion, dnr 2016/43-106. Beslutet 
motiverades med att Sorsele kommun inte var beredd att stå som huvudman för 
leden samt att projektet inte var kostnadsneutralt.  
 
Under tidigare utredning (2017) såg Länsstyrelsen positivt på projektet under 
förutsättning att Sorsele kommun tog på sig huvudmannaskapet. Länsstyrelsen 
var vid den tiden beredda att medfinansiera ledstolpar i projektet. Rans sameby 
var involverade i projektet och positivt inställda under förutsättning att leden 
primärt skulle hanteras som renflyttningsled och i andra hand som skoterled. 
Samebyn påvisade även behovet av viss omdragning av leden för att det skulle 
fungera på tillfredsställande sätt för renskötsel i området. Bland näringsliv, 
skoterföreningar och friluftsintresserade medborgare i kommunen sågs 
projektet som värdeskapande. 
 
Utifrån engagemanget som visade sig kvarstå även idag i grupperingen, såg 
teknisk chef och kultur- och fritidschef det motiverat att se över möjligheterna 
till ny bedömning i frågan. Utifrån detta har sittningar hållit med Länsstyrelsen 
för att reda på vad som krävs av Sorsele kommun vid ett huvudmannaskap av 
leden, samt tillsammans med grupperingen tydliggöra viljeinriktning i ansvars- 
och kostnadsfördelning. Återkoppling från Länsstyrelsen visar att ett 
huvudmannaskap inte ställer andra krav än vad som görs på kommunens 
nuvarande leder. I samtal med grupperingen blir det tydligt att de tidigare 
kostnadsuppskattningarna inte tagit hänsyn till civilsamhällets ambition och 
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delaktighet i finansiering och genomförande. Grupperingen har återigen varit i 
kontakt med Ran sameby om att återaktualisera frågan om skoterled. 
 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef och kultur- och fritidschef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Bilaga 1 Skoterled Sorsele 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Teknisk chef samt kultur- och fritidschef ges i uppdrag att 
utreda förutsättningar att återuppta tidigare ärende om att anlägga skoterled 
Guvertfjällsleden i samverkan med näringslivets och civilsamhällets aktörer 
som engagerade i förverkligande av projektet. 
 
Ordförande – Huvudmannaskapets innebörd måste med i förslag till beslut. 
Renflyttningsleder måste belysas. Oklarhet finns om detta ska tillhöra 
stomnätet efter färdigställandet. Hösten 2024 ska det finnas ett färdigt förslag 
till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Kultur- och fritidschef 
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Au § 81 Dnr 2024/300-042 
 
VA-årsredovisning 2023 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige att godkänna redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har tillsammans med ekonomienheten upprättat 
bokslut för VA-verksamheten 2023. 
 
Bokslutet visar kortfattat och i sammandrag 2023 års verksamheter samt dess 
resultat. Bokslutet visar även hur väl verksamheten lyckats nå uppställda mål. 
Driftsredovisningen visar ett underskott om 425 000 kronor. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av teknisk chef och GVA-chef 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 
Förslag VA-årsredovisning 2023 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Godkänn redovisat VA-bokslut för 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 82 Dnr 2023/276-510 
 
Information om projektet Ökad trafiksäkerhet för oskyddade 
trafikanter 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har i ansökan daterad 2023-09-29 hos Trafikverket ansökt om 
statlig medfinansiering för åren 2024 avseende åtgärden, vilken har ett 
kostnadsunderlag som uppgår till 111 310 kronor. 
 
Kommunen ser behov av att öka tillgänglighet och trygghet genom att ta bort 
kantstenar och etablera avfasade kantstenar vid fem av de sex gång- och 
cykelvägarna som utpekats i de lokala trafikföreskrifterna. Detta för att öka 
tillgänglighet för allmän gång- och cykeltrafik i enlighet med översiktsplanen. 
 
Därutöver upplever kommunen att det finns behov av avsmalnande åtgärd vid 
en av de utpekade gång- och cykelvägarna då vägen idag felaktigt används av 
bilar/traktorer med flera. 
 
Kommunen ser även behov av hastighetssänkande åtgärd på plats där gång- 
och cykelväg korsar bilväg (Skolgatan). 
 
Slutligen finns ett behov av vägspärrar på gång- och cykelbana två platser. 
Åtgärden består kortfattat av att ta bort kantstenar vid anslutning till åtta olika 
gator, montera skyltar samt en avsmalnande åtgärd på en plats. Trafikverket 
bedömer att genomförande av åtgärden på det sätt som anges i ansökan 
kommer att bidra till de transportpolitiska målen då trafiksäkerheten för 
oskyddade bedöms öka. 
 
Under dagens sammanträde informerade GVA-chef och teknisk chef om hur 
projektet fortlöper. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av GVA-chef och teknisk chef 
E-postmeddelande till beredningsgruppen 
Beslut från Trafikverket (steg 1–2) 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
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Au § 83 Dnr 2023/518-820 
 
Utredning av cykelbana 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. Ingen ytterligare information efterfrågas. 
 
Ärendebeskrivning 
På sammanträde med allmänna utskottet 2024-04-16 gavs den senaste 
återkopplingen om hur utredningen fortskrider. Beslut togs då bland annat om 
att nästa uppföljning blir på allmänna utskottets sammanträde idag den 28 maj. 
 
I arbetet har man velat få med en förening för att exempelvis få en bättre 
förankring i samhället. Sedan sist har Sorsele Ungdoms- och idrottsförening, 
SUIF, gått in som huvudman i ansökan.  
 
Utifrån en banskiss som visades på sammanträdet är det inskickat en ansökan 
om marklov, vilken det inväntas beslut om. Det ska tas reda på vilken typ av 
material som ska användas plus beräknad prisuppgift på materialet. När 
prisuppgift finns kommer SUIF att ansöka om bidrag från RF-SISU, där 
möjlighet finns till finansiering med minst 50 %, möjligen 75 %. För resterande 
belopp som inte täcks av bidrag är planen att det ska komma in via sponsring 
av lokala företag. Ambitionen är att med bidrag kommer det inte att kosta 
något för kommunen. Förutom banskiss visades projektbeskrivning samt bilder 
från andra liknande cykelbanor. Förhoppningen är att det ska bli klart i år under 
perioden sommar-höst. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information och bildspel av kultur- och fritidschef 
Allmänna utskottet 2024-04-16 § 45 
 
Förslag till beslut 
Ordförande – Informationen noteras. Ingen ytterligare information efterfrågas. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kultur- och fritidschef 
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Au § 84 Dnr 2024/320-292 
 
Samlingslokal Blattnicksele 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendet återremitteras i sin helhet. 
 
Ärendebeskrivning 
Bland medborgare i byn Blattnicksele är uppfattningen att Blattnicksele skola 
är utsedd till byns samlingslokal. I de flesta sammanhang menas både matsal 
och idrottshallen. I samband med förvärv av föreningshuset Biffen var 
styrelsen i kontakt med kommunen för att söka stöd men blev nekad då man 
ansåg att byn redan hade tillgång till en uppvärmd lokal att nyttja. Något 
dokument avseende detta har inte hittats, men den allmänna uppfattningen är 
att skolan är byns samlingslokal då det har fungerat så under många år. Här har 
det under åren arrangerats allt från bröllop och dop till julfester och grötkvällar. 
Det har också förvarats en större mängd utrustning i skolans lokaler som bord, 
stolar, porslin och annat för att kunna anordna en tillställning för cirka 150 
personer. Det är dock många år sedan lokalen var möjlig att använda som en 
samlingslokal. 
 
Under senaste åren har de nationella regelverken för skolan ändrats och idag 
finns inte samma möjlighet för utomstående att besöka skolan varken under 
skoltid eller övrig tid, allt för att skapa en trygg miljö för de elever som går på 
skolan. Detta har inneburit att medborgare och föreningslivet i Blattnicksele 
inte haft möjlighet att nyttja skolan vid arrangemang och inte heller har 
föreningslivet haft möjlighet att ansöka om lokalbidrag för annan lokal.  
 
Skolan har under sista åren varit väldigt överseende och möjliggjort för byns 
invånare att låna både matsal och idrottshall vid enstaka arrangemang, dock är 
detta något som skapar utmaningar inom skolan och inte är hållbart på sikt.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Ordförande – Ärendet återremitteras i sin helhet. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Utvecklingschef  
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Au § 85 Dnr 2024/206-050 
 
Policy för inköp och upphandling 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Anta policy för inköp och upphandling. 
 
- I kommande riktlinjer bör det kompletteras med vilken typ av leverantörer 


som kommunen ska handla av. 
 


Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har en tio år gammal upphandlingspolicy med stora behov att 
uppdateras. Upphandlingsenheten i Arvidsjaur har tagit fram en mall för 
kommuner i samverkan, ett stöd för en ny policy som innehåller de områden 
som behöver finnas med. Kommunen har processat denna mall och landat ut i 
två delar - en policy och den andra delen rutiner för hur inköp och 
upphandlingar ska ske. Då Sorsele kommun är projektägare för ett större 
Region 10 projekt, Move up North, finns krav från finansiärer att innan 
upphandling behöver det finnas med information i upphandlingspolicyn om 
mutor och jäv. Den skrivningen finns med i detta nya förslag. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av tillförordnad kommunchef 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Förslag – Policy för inköp och upphandling 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef – Anta policy för inköp och upphandling. 
 
Pia Sjöberg (S) – I kommande riktlinjer bör det kompletteras med vilken typ av 
leverantörer som kommunen ska handla av. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns två förslag och allmänna utskottet beslutar 
enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 86 Dnr 2024/326-003 
 
Flaggpolicy för Sorsele kommun 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Anta upprättat förslag till flaggpolicy.  
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommuns flaggpolicy är senast antagen under 2021. Efter det har bland 
annat en ny officiell flaggdag tillkommit. Det är därför nödvändigt att 
flaggpolicyn revideras.  
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av kanslichef 
Kanslichefens tjänsteutlåtande 
Flaggpolicy - revidering 
 
Förslag till beslut 
Kanslichef – Anta upprättat förslag till flaggpolicy. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 87 Dnr 2022/63-047 
 Dnr 2021/449-206 
 Dnr 2023/586-706 
 Dnr 2024/204-210 
 
 
Ekonomi i balans 
Allmänna utskottets beslut 
- Kommunchef får i uppdrag att samordna det fortsatta arbetet med 


lokalbanken. Återrapportering görs till kommunstyrelsens allmänna utskott. 
 


- Informationen om lokalbanken, samt särskilda boenden och seniorboende 
noteras. 


 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslå kommunfullmäktige besluta att; 
 
- Fastställa lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele kommun. 


 
Ärendebeskrivning 
Lokalförsörjningsplan 2024–2034 
Sorsele kommuns lokalförsörjningsplan 2024–2034 redogör för kommunens 
lokalbehov och anger inriktningen för investeringar i verksamhetslokaler under 
en tioårsperiod. Planen beskriver också vilka lokaler som i dagsläget finns i 
kommunens fastighetsbestånd men inte nyttjas av någon verksamhet eller är på 
annat sätt uthyrd. Detta finns sammanställt i en lokalbank. Kommunens 
lokalgrupp samt underliggande arbetsgrupper bestående av representanter från 
olika verksamheter har till uppgift att tillsammans med verksamheter hitta 
optimala lösningar för nyttjandet. Allt för att minska outnyttjade lokaler. 
 
Status utredning särskilda boenden och seniorboende 
De olika boendena har besökts, och där har det bland annat dokumenterats 
skick på fastigheterna, kostnader relaterade till respektive fastighet samt vad de 
lämpar sig till för användningsområden med mera. 
 
Sammandrag och status och analys av lokaler i lokalbanken 
Nuvarande läge och olika alternativ för vidare hantering av olika lokaler i 
lokalbanken redovisades. Lokalerna i fråga är Lärarbostaden, Älvbrinken, 
vakanta byggnader i Solhem, Folktandvården samt stenskolan i Gargnäs. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av fastighetschef, lokalutredare samt teknisk chef 
Bildspel 
Fastighetschefens tjänsteutlåtande om lokalförsörjningsplan 
Förslag lokalförsörjningsplan 2024–2034 
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Allmänna utskottet 2023-11-21 § 155 om lokalbanken 
E-postmeddelande till beredningen 
 
Förslag till beslut 
Fastighetschef – Fastställ lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele 
kommun. Kommunchef med hjälp av lokalutredningsgruppen får till uppgift att 
fortsatt analysera lokalförsörjningsplan och lokalbanken och komma med 
förslag med eventuella åtgärder för att minska kostnader och nyttja nuvarande 
lokaler på ett optimalt sätt. 
 
Ordförande – Fastställ lokalförsörjningsplan 2024–2034 för Sorsele kommun.  
Kommunchef får i uppdrag att samordna det fortsatta arbetet med lokalbanken. 
Återrapportering görs till kommunstyrelsens allmänna utskott. Informationen 
om lokalbanken, samt särskilda boenden och seniorboende noteras. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
Teknisk chef 
Lokalutredare 
Fastighetschef 
Kommunchef 
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Au § 88  Dnr 2021/579-370 
 
Investeringsprojekt - Etablering interna 
fordonsladdare  
Allmänna utskottets beslut 
Uppdrag ges till teknisk chef att påbörja investering. 
 
Ärendebeskrivning 
I ett beslut i kommunfullmäktige 2021-12-13 § 111 beviljades 600 000 kronor 
för att etablera interna fordonsladdare, under förutsättning att Naturvårdsverket 
beviljar investeringsstöd. En ansökan är inskickad till Naturvårdsverket. 
Naturvårdsverket har meddelat att ärendet i kö för handläggning och behandlas 
i slutet av september. 
 
Tekniska verksamheten behöver dock sätta i gång med förberedelser för 
etablerandet redan nu för att ha allt på plats till hösten, i och med att under 
hösten kommer sex elbilar levereras till kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information av teknisk chef 
 
Förslag till beslut 
Teknisk chef – Teknisk chef ges i uppdrag att påbörja investering. 


 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Teknisk chef 
Fastighetschef 
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